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Protokoll fört vid styrelsemöte 16 januari 2024 på Tvärgatan 2 i Höör 

Styrelsen: Ann-Margret Nordbeck, Hans Larsson, Håkan Järvelid, Peter Löfqvist,                        

Iréne König, Karl-Gustav Holmgren, Eva Svensson, Ylva Sjölin och Inger Sjögren. 

  

1. Mötets öppnande 

 Ordförande Ann-Margret Nordbeck förklarade mötet öppnat och hälsade de 

 närvarande välkomna. 

2. Godkännande av dagordning 

 Den föreslagna dagordningen godkändes. 

3. Justerare av dagens protokoll   
 Till att justera dagens protokoll valdes Ylva Sjölin. 

 

4 Föregående mötesprotokoll från styrelsemötet 16 december 2023 
Föregående mötesprotokoll kommenterades kort. Under punkt 6 rapporterades att en 

ny dammsugare inköpts. Under punkt 8 rapporterade Peter Löfqvist att Förbundets nya 

medlemsregister blir försenat. Tillfälliga möten anslås på anslagstavlan i lokalen. 

Styrelsen ser över hur vi löser ”krockar” med samtidiga aktiviteter i lokalen.                            

Karl-Gustav Holmgren rapporterade att gåfotboll är under behandling. 

Under punkt 14 rapporterade Ann-Margret Nordbeck att ansökan är insänd och att 

Socialstyrelsen vill ha undertecknad revisionsberättelse. Under punkt 15 konstaterades 

att jullunchen genomförts enligt planerna och hade genererat visst underskott. 

Därefter lades protokollet till handlingarna. 
 
 

5.  Aktiviteter, resor m.m. 
Hans Larsson rapporterade att anmälningar till visafton och ginprovning kommit in. 

Några platser till ginprovningen finns fortfarande. Påminnelse i månadsbladet. 

 
6. Ekonomi                                                 

Ekonomin för 2023 visar ett negativt resultat. Bland annat har ökade kostnader för 

programhäfte (vägs till stor del upp av annonsintäkter), el, hyra, porto, uppvaktningar, 

städning och investeringar i lokalen bidragit till detta. Iréne König nämnde att det 

finns behov av ett bord för pc i lokalen. Hans Larsson föreslog och styrelsen beslutade 

att intäkter och utgifter ska visas som cirkeldiagram vid årsmötet. 

Eva Svensson vill ha ett separat kvitto till banken på semlorna till årsmötet.                  

Håkan Järvelid meddelar Charlotte Järvelid. 
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7. Hemsidan / KPR 

Iréne König uppmanade styrelsen att gå in på hemsidan och kontrollera uppgifterna. 

Startdatum för studiecirklarna behöver uppdateras. Till mötet om digital säkerhet är i 

nuläget 31 anmälda. Alla uppgifter och dokument måste läggas in i datorn i lokalen. 

Nästa KPR-möte äger rum den 18 februari. 

  

 

8.    Medlemsfrågor  

Peter Löfqvist rapporterade att vi i nuläget har 788 medlemmar. Medlemskort till   

nya medlemmar är beställda. På årsmötet ska föreslagen höjning av medlemsavgiften 

2025 tas upp. Förbundet höjer avgiften med 30 kronor 2025 till totalt 325 kronor.              

Det är viktigt att förklara för medlemmarna att Förbundet behåller en stor andel av 

medlemsavgifterna. 

 

9.    Studiecirklar   

Ylva Sjölin rapporterade att cirkeln Fienden startar 25 januari. Övriga cirklar rullar på 

som planerat. Ett introduktionsmöte till planerad cirkel i att friska upp tyskan kommer 

att hållas 31 januari. Detta tas upp i månadsbladet. 

 

 10.  Friskvårdsaktiviteter 

Karl-Gustav Holmgren konstaterade att budgeterade medel för utomhusaktiviteter 

saknas. 

 

 11.  Förslag till marknadsföring av vår förening 

Peter Löfqvist och Hans Larsson presenterade ett trevligt förslag till marknadsföring 

av föreningen. Håkan Järvelid skickar logotype (Klubb 72 Höör) till Hans Larsson 

snarast. 

 

 12.  Underlag till verksamhetsberättelsen, senast 26 januari 

Ann-Margret Nordbeck rapporterade att alla underlag till verksamhetsberättelsen har 

kommit. Kallelse till årsmötet ska gå ut 5 veckor innan årsmötet. Detta görs i 

månadsbladet, som ska gå ut snarast. 

   

 13. Information kring årsmötet 

Ordförande vid kommande årsmöte blir som tidigare Christer Olsson. 

 

 14.  Beslut om städningen av lokalen 

Städningen kommer att skötas internt av några medlemmar som ställer upp. En 

bedömning visar att det blir 2 städtillfällen per person / termin. Iréne König 

undersöker villkoren för att säga upp avtalet med WiSju. 
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 15.  Månadsbladet för januari 

Punkter att ta med i månadsbladet: 

Kallelse till årsmötet, handlingarna tillgängliga 14 dagar innan på hemsidan och i 

lokalen. 

Platser kvar till ginprovning och Midt om natten. 

Årsavgiften ska betalas senast 31 jan, medlemskorten kommer med Senioren 2. 

Iréne König skickar text om cirkeln i tyska till Håkan Järvelid. 

Text ”Detta arrangemang görs i samverkan med Studieförbundet Vuxenskolan” och 

deras logga läggs in. 

 

 

16.  Övrigt 

Under Övrigt togs sopsortering upp. Styrelsen föreslog att sorteringskassar ska 

inköpas. 

Eventuella invändningar mot verksamhetsberättelsen ska meddelas senast fredagen 

den 19 januari till Ann-Margret Nordbeck. 

 

17.  Avslut 

 Ann-Margret Nordbeck tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 

 

 

 

 

Vid protokollet    Justeras 

 

 

Håkan Järvelid    Ylva Sjölin 

 

 

 

 

Ann-Margret Nordbeck 

 

 

 

 


